
 

INTERPELLATION BRISTERNA PÅ INTENSIVVÅRDEN I REGION 
GÄVLEBORG 

Till ansvarigt Regionråd Jan Lahenkorva (S) 

Utifrån den vårdutveckling som finns i Sverige och Region Gävleborg är det en 
otäck sanning som visas. 

Det finns inte tillräckligt med personal på Regionens Akutsjukhus i Hudiksvall och 
Gävle. I en artikel i Länets media den 1 feb 2022 var det mycket tydligt när 
ansvariga tjänstemän larmar om hur illa det är. 

Man kan inte hålla de vårdplatser man tänkt öppna!! 

Kan konstatera under de senaste 30 åren genomförts en omfattande 
omstrukturering av akutsjukvården i vårt land. Vi har minst antal vårdplatser i hela 
västvärlden. 

Ni stängde tex Bollnäs som akutsjukhus och då lovades att det inte skulle innebära 
några problem. 

Majoriteten har valt att inte lyfta frågorna om resursproblemen i sjukvården i 
regionstyrelsen utan man hänvisar till ansvarig nämnd. När läget är så allvarligt att 
man får stänga ner vårdplatser så måste man ju inse att det gått för långt. 

Frågan blir därför följande kort och koncis: 

Hur ska ni rekrytera ny vårdpersonal? 
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